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                        Randi Fechtenburg 
                         Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

2929 5871 |  randi.fechtenburg@skolekom.dk 

Dato og mødetidspunkt: 
8.12.18  
kl. 13.45-17.00 

Mødested:  
Hos Randi 
Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 
 
 Deltagere: Randi, Tue, Rene, Trine, Peter, Gitte, Kathrine, Jan, Anne Grethe 

Afbud: Åse 

Dagsorden 
O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning Referat:  

1 Tovholderopgaver, se ref. 8. nov.- O 2. Medlemskolelisten er opdateret, to nye skoler er kommet til 
 
3. Mødet er flyttet til 13. dec. 
 
5. Persondataforordning: Vi må gerne give oplysninger videre til stævnearrangører. Vi kunne godt 
rydde op, men det er ikke et krav. AG sletter alt der er mere end fem år gammelt. 
Vi ønsker at lave et felt der skal krydses af på tilmeldingen, hvor man accepterer 
”handelsbetingelser”: Dine oplysninger vil blive givet videre til stævnearrangører og ikke blive 
brugt i andre sammenhænge. 
 
10. Randi har kontaktet Karsten Strandridder vedr. Svendborg Festival 
Jan lægger mail på konferencen vedr. fægteforbundets tilbud. 
Jacob har lagt rettelse til hjemmesiden vedr. høvdingebold. 
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Arrangører af høvdingebold skal sende regler for høvdingebold til deltagende skoler. 

2 Økonomi – O 
 

Henvendelse fra Svendborg Kommune: De har indbetalt kontingent for deres elever to gange. Der 
er tilbagebetalt 32.000 kr. tilbage til Svendborg Kommune. 
Økonomien blev gennemgået. Vi går ud med forventet underskud som budgetteret. 
Glædelig jul og tak for samarbejdet-mail er sendt ud 3. november. Kontingentopkrævninger 
sendes ud ved Nytår. 
Vi har drøftet eventuel kontingentstigning i 2020 som skal varsles til rep. møde. 

3 Trailer med indhold. Fordeling af opgaver Fra sidste møde: 
Udarbejde beskrivelse til skolen - hvorfor skal I låne denne trailer? 
 
Nem måde at arrangere en idrætsdag på skolen: Svømmefødder, tov, kæmpesække til sækkeløb. 
Idrætsdagen kunne tilrettelægges af skolens lærere eller de ældste elever. 
 
Et antal pakker/poster med redskaber og beskrivelse 
 
Præsentation af trailer til rep. møde. 
 
Forslag til indhold: 
Street, rulleskøjter, skateboards 
Lydanlæg 
Flagfootball 
Frisbeegolf 
Tchookball 
Speedball 
Kinnball 
Ultimate 
Hockeystave 
Slagboldspilstrailer 
 
Jan undersøger pris på trailer: Lukket høj kassetrailer 15.000. 700 kr. for nummerplader. 
Peter og Jan kan handle en trailer. 
Peter og Jan har mandat til at købe en trailer. 
 
Vi ønsker folie med Dansk Skoleidræt Kreds Fyn og evt. sponsorer. 
Rene: Undersøger trailer med reklame, sponsor. A-sport 
 
Forsikring: 1800 kr. 
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Selvrisiko for brugere kunne være 2500 ved mistede  
Tue undersøger priser på lyd: Soundbox 6000 kr. Vi lægger indkøb af lyd lidt på køl. Der kunne 
søges penge ved DGI/DIF igen til lyd. 
 
Kan vi bruge penge fra eget budget: Nye aktiviteter 2019 
Idéer til trailer kan skrives på konferencen 
 
Gruppe 1: 
Traileren skal indhente ting vi ikke allerede har på skolen: Ballebold, Kinnball, Frisbeegolf, 
Motoriktaske – bevægelsespakke 1, Golfsæt med 25 køller, bløde bolde, plastictee, Flagfootball, 
Ultimate, O-løbs chips, Slagline, Stylter 
Kasse med materialer og beskrivelser til samarbejdsøvelser 
 
Gruppe 2: Ting og beskrivelser til tyve poster til en idrætsdag: Stratego, Kæmpe m2 sække, Reb, 
Lange ski, svømmefødder, 20 hulahopringe, tchoukball, kryds og bolle bane. 
 
Tema: Samarbejdsøvelser se: http://www.naturpaedagogik.dk/natur/Samarbejdsvelser.pdf 
 
Rene, Gitte og Trine laver et oplæg til næste møde i januar 
 

4. Rep.møde. Valg til bestyrelsen. 
Alle skal kort fortælle om, hvorfor de er med i 
Dansk Skoleidræt, Fyn – også jer, der ikke er på 
valg. 

På valg er AG, Gitte, Jacob, Rene, Peter. Alle modtager genvalg. 

5 Kort fra kredsformandsmødet d. 9. nov. v. Randi 
Se bilag – referat fra mødet. 

Forslag om kreds- og kommuneudvalg. 
Se evt. Prebens kommentarer i referatet. 
Ønsket er at Dansk Skoleidræt skal stå stærkere på det politiske, strategiske og økonomiske plan.   

6 Årshjul – O  

7 Siden sidst – O Randi og Gitte: Vandpolostævne afholdt 
Jan: Vi mangler hold til 4-kløverstævnet – kidsvolley 
Gitte: Der er afholdt basketstævne i Vester Skerninge 
Peter: Løn skal ændres til månedsløn 
Tue: Håndboldstævne er afviklet 

8 Evt. næste møde Punkt til næste møde: Vi skal have undersøgt hvornår en skole må deltage – eliteklasser??? 

 


